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Agenda : 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 06 december 
2011 

2. Bibliotheek Oost-Vlaanderen – levering en beheer van boeken, 
tijdschriften en periodieken: goedkeuring van het bestek, opdracht 
geraamd op  1 090 331,32 EUR inclusief btw, te gunnen bij wijze 
van openbare aanbesteding met Europese bekendmaking met 
enkel de prijs als gunningscriterium 

Op een vraag van de heer Waterschoot wordt verduidelijkt dat dit 
dossier geen betrekking heeft op de openbare bibliotheken, maar 
enkel op de provinciale dienstbibliotheken. 

3. Leefmilieu – Landinrichtingsproject Leie – Schelde – Inrichtingsplan 
Vinderhoutse bossen: instemming met de voorgestelde provinciale 
taken en een financiële bijdrage van 372 768,38 EUR in het kader 
van de uitvoering van het eindvoorstel "Groene velden" 

Mevrouw Peeters-Muyshondt vraagt wat er in dit project al is 
gerealiseerd. 

Gedeputeerde Vercamer en adviseur De Mulder schetsen het 
project en de planning ervan. 

Eerste prioriteit is thans de realisatie van het "Parkbos". Het 
project "Groene velden" is eerder een lange termijnproject, onder 
meer omdat een deel van de gronden nog wordt aangewend voor 
landbouwexploitatie. 

Op voorstel van de heer Lampaert wordt overeengekomen om 
VMM uit te nodigen het project voor te stellen in de 1° en 4° 
commissie. 

De heer Beke wijst er op dat het lange tijdsverloop effect kan  
hebben op de grondprijzen. 

Op vraag van de heer Fiers wordt verduidelijkt dat het bebos-
singsproject zich volledig op Vinderhouts grondgebied situeert. 
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4. Gemeentelijke administratieve sancties (GAS): kennisneming van 
het rapport 2011 

De heer Fiers vraagt welke inbreuken het meest frequent worden 
vastgesteld. 

Hierna volgt een lijst met de tien meest voorkomende inbreuken: 

Categorie  Aantal dossiers 

sluikstorten  236 

nachtlawaai : elektronisch versterkte muziek  231 

loslopende dieren  211 

beschadiging onroerende goederen  151 

wildplassen  133 

geluidshinder door dieren  86 

nachtlawaai andere  72 

beschadiging roerende goederen  55 

belemmeren openbare weg  51 

boomcars  50 

5. Autonome provinciebedrijven – APB Provinciaal Zorgcentrum 
Lemberge: kennisneming van het budget 2012 

6. Varia 

Vraag van de heer Maes m.b.t. het plaatsen van serres op 
loodsen. Het antwoord zal aan alle raadsleden worden bezorgd. 

Vraag van de heer Beke i.v.m. TV-Provincie. Gedeputeerde 
Vercamer schetst de stand van zaken. 

Vanaf 18.15 uur: gezamenlijke vergadering met de 2de commissie 

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Streeknetwerk Meetjesland – vraag tot deelname, 
standpuntbepaling 

Gezamenlijk verslag 1e en 2e commissie. 

Gedeputeerde Vercamer licht toe onder verwijzing naar het dossier 
en deelt mee dat het volledige eindrapport beschikbaar is op het 
extranet (Extra copies van het eindrapport worden uitgedeeld aan de 
commissieleden). 
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Hij geeft aan dat hoewel er wat discussie blijkt te zijn over de letter 
van de vraagstelling, omdat die in de loop van het 
voorbereidingstraject wat bijgesteld is, de essentiële vraag aan de 
provincie is: neemt zij deel aan het Streeknetwerk of niet? 

De vraagstelling naar positionering ligt in deze trouwens ook anders 
voor de provincie dan voor de gemeenten en de regionale 
organisaties wat een concreet antwoord op de vragen ( zowel de 
oorspronkelijk als de uiteindelijke ) bemoeilijkt omdat het 
onvoldoende nuances toelaat om het provinciaal standpunt weer te 
gevent 
 
De deputatie stelt de provincieraad voor om zich in deze fase 
terughoudend op te stellen wat betreft het voorgestelde 
Streeknetwerk en dan ook niet verder in te gaan op de drie vragen. 
Voor deze positionering zijn er diverse argumenten. 

1. Artikel 2 van het provinciedecreet dat de bovenlokale 
taakbehartiging en gebiedsgerichte differentiatie als taken van 
provinciaal belang aanduidt. Met het Streeknetwerk Meetjesland 
is er hoe dan ook sprake van een nieuwe bestuurlijke structuur die 
op het provinciale werkterrein actief wordt. 

2. Hoewel de interne staatshervorming zich stilaan uitklaart blijft het 
toch afwachten hoe de precieze taakstelling van de provincie en 
haar werkdomeinen zich zullen finaliseren. 

3. Het is niet aangewezen om in dergelijke fundamentele 
problematiek nu een beslissing te nemen, net voor het einde van 
de legislatuur. 

4. De provincie wil in zijn relaties met de subregio's op een gelijke 
basis en met éénzelfde methodiek werken. 

Deze terughoudende opstelling mag men niet interpreteren als een 
anti-houding maar een meer positieve benadering kan de provincie 
moeilijk aannemen. 
 
Hij benadrukt dat de provincie haar engagementen in de regio zal 
nakomen maar structurele steun aan het nieuwe netwerk zou 
indruisen tegen het experiment zelf dat zijn financiële 
levensvatbaarheid moet kunnen bewijzen zonder die structurele 
provinciale steun. 
 
Het blijvende engagement t.a.v. de regio geeft aan de provincie wel 
de legitimatie om als waarnemer de verdere ontwikkelingen m.b.t. 
het Streeknetwerk te volgen. 
 
De heer Philippe De Coninck stelt vast dat de terughoudendheid van 
de provincie niet op deze wijze tot uiting kwam tijdens de 
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vergaderingen van de ontwikkelingsgroep. Hij vraagt zich af of het 
standpunt van de provincie moet begrepen worden als een "ja, 
maar". 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer herhaalt dat de provincie op dit 
moment niet financieel en bestuurlijk gaat participeren in het nieuwe 
Streeknetwerk maar dat zij wel haar lopende engagementen zal 
honoreren. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck vult aan dat de provincie nu 23 % van 
de financiering in de bestaande organisaties verzorgt en dit wil 
blijven doen terwijl de gemeenten en OCMW'S voor 13 % instaan. Hij 
beklemtoont eveneens dat de houding van de provincie wordt 
geconditioneerd door het provinciedecreet en het Vlaamse beleid 
m.b.t. de "proeftuinprojecten". 
 
Mevrouw De Block-De Vos is van mening dat het voor iedereen, ook 
voor de gemeenten, een "proeftuinproject" is en stelt vast dat 
verschillende gemeenten wel positief hebben gereageerd. 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer stelt dat dat nu net de nuance is 
tussen de provinciale positionering en de gemeentelijke. Hier hebben 
we het over de standpuntbepaling als behartigers van provinciale 
belangen. 
 
Raadsleden Annick Willems en Philippe De Coninck geven aan dat 
de doelstellingen om te komen tot meer transparantie en 
eenvoudiger structuren toch terecht zijn en dat deze hervorming in 
het Meetjesland al geruime tijd aan de gang is. Er worden ook geen 
bijkomende middelen gevraagd voor het nieuwe Streeknetwerk. 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer moedigt trajecten tot 
vereenvoudiging aan. Hij herhaalt dat de provincie dit proces dan 
ook met aandacht volgt. 
 
De heer Luc Lampaert vraagt of hij het goed begrijpt dat de provincie 
ook in de toekomst haar engagementen zal voortzetten, die zijn 
belangrijk voor de dynamiek in het Meetjesland. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck stelt dat het antwoord vandaag ja is 
maar dat men niet kan spreken voor de nieuwe legislatuur. 
 
Mevrouw Annick Willems vraagt verduidelijking over de formulering 
van het "voorstel" in het verslag van de provincieraad  omdat ze daar 
"akkoord" leest. 
Akkoord met wat? 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer: Akkoord betekent hier akkoord 
met het verslag aan de provincieraad, niet met de vraag van het 
Streeknetwerk. 
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De heer Johan Beke benadrukt het belang van de streekontwikkeling 
en de provinciale rol daarin. Hij pleit ervoor om permanent in overleg 
te blijven en Vlaanderen geen argumenten in handen te geven dat 
het zonder de provincie zou kunnen. 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer stelt dat de provincie juist 
daarom pleit voor een waarnemende rol. Het moet helder worden 
wat kan zonder ons en wat moet met ons. 

 

Gent, 9 februari 2012 

 De Secretaris   De Voorzitter 
 Dirk De Muynck   Geert De Roo 


